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Ruth Peetoom bezoekt CDA 
Harenkarspel-Schagen-Zijpe 
 
CDA presenteert op 14 februari haar 

kandidaat lijsttrekker 

 

 
 
Dinsdag 14 februari 2012 bezoekt onze voorzitter 
Ruth Peetoom de gezamenlijke bijeenkomst van 

Nieuwsbrief CDA 

Harenkarspel  

Deze nieuwsbrief is een 

uitgave van de CDA fractie 

van de gemeente 

Harenkarspel. De fractie 

heeft zich tot doel gesteld 

na elke raadsvergadering 

een nieuwsbrief uit te doen 

gaan. Wilt u deze 

nieuwsbrief voortaan per e-

mail ontvangen, stuur dan 

uw e-mail adres naar: 

jellebeemsterboer@hotmail.

com o.v.v. Aanmelden 

nieuwsbrief. 

 

Heeft u vragen aan de CDA 

fractie of wilt u uw mening 

kwijt over een bepaald 

onderwerp? Neem dan 

contact met ons op via e-

mail. Ons adres is: 

jellebeemsterboer@hotmail.

com. Kunt u niet wachten tot 

de volgende nieuwsbrief? 

Kijk dan geregeld op onze 

website: 

www.cdaharenkarspel.nl 



CDA Harenkarspel, Schagen en Zijpe. Deze dag 
wordt de officiële start van de 
verkiezingscampagne van het CDA-HSZ. 
 
Het overgangsbestuur zal op deze avond de leden van 

de Programma-, Kandidaatstelling- en de 

Campagnecommissie voorstellen. Daarnaast zullen zij 

de kandidaat lijsttrekker presenteren. 

 

Na het officiële gedeelte zal Ruth Peetoom een 

toespraak houden. Hierin zullen de volgende 

onderwerpen aan bod komen: 

 

a) Wat heeft het CDA gedaan voor de Noordkop 

b) Wat betekent het “radicale midden” voor de 

Noordkop 

c) Hoe wordt de nieuwe partijleider benoemd 

 

Uiteraard zal de zaal betrokken worden in haar verhaal. 

U kunt uw vragen direct aan haar stellen, of via een 

sticker op een groot vel bij de ingang van de zaal 

plakken. 

 

Als avondvoorzitter zal Jan Klaver uit Schagen deze 

bijeenkomst in goede banen leiden. 

 

De avond wordt gehouden in: 

Dorpshuis Ahoj 

Dorpsstraat 37 

1747 HA Tuitjenhorn 

 

De avond is openbaar. Iedereen is van harte welkom. 

De aanvangstijd is 19.00 uur 

 
Nog een jaar te gaan 
 
Wat kan Harenkarspel nog doen in het 

laatste jaar dat de gemeente bestaat? 

 

 
 
In mei 2011 heeft het CDA een actielijst 



gepresenteerd met de belangrijke punten, die wij 
nog willen uitvoeren voor de fusie. (De actielijst 
vindt u op www.cdaharenkarspel.nl). Er was en is 
veel te doen in Harenkarspel, dat wij graag af 
willen ronden. In dit laatste jaar zullen wij in 
blijven zetten op de realisatie van deze punten.  
 
Dat is niet eenvoudig. Het CDA maakt geen deel uit van 

de coalitie in Harenkarspel. Wij moeten dus voor alle 

punten vertrouwen op de steun en inspanningen van 

andere partijen. Toch gaat het bij veel punten de goede 

kant op: 

 

- Wegenonderhoud: De raad heeft een intensief 
wegenonderhoud programma voor de komende 

jaren vastgesteld. 

- Centrumplan Warmenhuizen: Het centrumplan 

van Warmenhuizen is weer opgepakt door het 

college. Onbekend is of er dit jaar nog resultaten te 

verwachten zijn. 

- Dorpsraden op sterkte: Elk dorp heeft een actief 
functionerende dorpsraad, een aantal hebben al 

een stichting gevormd. 

- Supermarkt Waarland: De supermarkt plannen in 

Waarland vragen veel tijd van het college. Wij 

verwachten dat het college daar de benodigde tijd 

voor vrij maakt.  

- Verkeerssituatie Tuitjenhorn en 
Warmenhuizen: Het is duidelijk wat de plannen 
zijn voor de ontsluiting- en verbindingsweg. De 

raad staat daar achter en wil snelheid. Wij 

verwachten van het college dat er aan het eind van 

het jaar zichtbare resultaten laat zien. 

- Nickerson-Zwaan: De burgemeester heeft een 

oplossing voor een andere locatie gevonden met 

een intensieve kavelruil. Het lijkt dus mogelijk, dat 

Nickerson-Zwaan nog voor de verkiezingen een 

bouwvergunning heeft. 

- Veilige schoolroutes: Het CDA heeft een avond 
gehouden over scholen, waarbij de 

verkeersveiligheid naar en rond scholen veel 

aandacht heeft gekregen. Op dit punt is continue 

inzet nodig. 

 

Lege agenda’s 
Het CDA heeft tijdens de eerste raadsvergadering van 

2012 zorgen geuit over de beperkte agenda, die zij 

voorgeschoteld kreeg in die raadsvergadering. Als het 

college daadwerkelijk staat voor het behalen van doelen 

voor de fusie, hoe kan het dan, dat zij nauwelijks een 

raadsagenda met besluiten kan vullen? De vergadering 

van 31 januari was de kortste reguliere 

raadsvergadering ooit in Harenkarspel; na een half uur 

was het gedaan. 

 
 



 

Fusieraden op stoom 
 

Goede samenwerking tussen de drie 

gemeenten 

      

 

De gemeenten Harenkarspel, Schagen en Zijpe 
hebben ongeveer maandelijks een gezamenlijke 
raadsvergadering over de fusie. De sfeer tussen 
de verschillende raden is goed en de 
besluitvorming verloopt soepel. 
 
De fusieraadsvergaderingen worden voorbereid door de 

stuurgroep, bestaande uit wethouders en de 

burgemeesters uit de 3 gemeenten. Elk besluit moet 

door de drie raden worden goedgekeurd, zonder 

aanpassingen. Daarom zorgt de stuurgroep voor 

gedegen voorstellen, die door de raden kunnen worden 

aangenomen en waar iedereen zich in kan vinden.  

 

Op dit moment wordt er besloten over de fundamenten 

van de nieuwe gemeente. De missie en visie, de wijze 

van dienstverlening, de naam, de tijdelijke huisvesting 

van de gemeente en de inrichting van de griffie. 

 

Gedeputeerde 
Talsma positief 
over 
Supermarkt 
Waarland 
 
“Ik acht het 

initiatief kansrijk 
en zal het 

verdedigen” 

 
 

Ruud Bakker overhandigt 

trots de stapel 

handtekeningen 

 



Zonder al te veel aandacht te vragen had de 
Dorpsraad van Waarland op 25 januari 
gedeputeerde Talsma van de provincie Noord-
Holland op bezoek. De Dorpsraad had 
handtekeningen verzameld voor de supermarkt. 
Bijna het hele dorp heeft getekend. “En we zijn 
niet eens langs de deuren geweest” aldus Ruud 
Bakker, voorzitter van de Dorpsraad Waarland. 

 
De gedeputeerde nam de tijd om rustig de situatie te 

schetsen. De provincie heeft een beleid, dat verbiedt, 

dat in het open gebied wordt gebouwd als er nog 

kansen zijn om binnen het dorp te bouwen. Toch ziet de 

gedeputeerde kansen. Hij gaf aan, dat het beleid ruimte 

laat voor noodzakelijke bouw in het buitengebied. De 

vergroting van de leefbaarheid door de supermarkt kan 

daar een voorbeeld van zijn. Hij gaf duidelijk te kennen, 

dat hij er niet alleen over gaat, maar het moet 

bespreken binnen het college van Gedeputeerde Staten 

en dat Provinciale Staten uiteindelijk beslist. Hij sloot 

zijn toelichting af met de woorden: “Ik acht het initiatief 

kansrijk en zal het verdedigen.” Daarmee is Waarland 

een belangrijke stap dichter bij zijn Supermarkt. 

 
Zorgen over bestemmingsplan 
bedrijventerreinen  
 

Veel fouten in het bestemmingsplan 
 

 
 
Het CDA in Harenkarspel maakt zich zorgen over 
de wijze waarop er met bedrijven wordt 
omgegaan in het nieuwe bestemmingsplan 
bedrijventerreinen van Harenkarspel. Er zijn veel 
bedrijven geweest, die de gemeente hebben 
gewezen op fouten in het ontwerp 
bestemmingsplan. Zo zijn er hele bedrijven 
vergeten, maar ook aanbouwen, schuren, 



bedrijfswoningen enz.  
 
Veel bedrijven hebben de moeite genomen om het 

bestemmingsplan door te nemen. Er zijn 16 reacties 

binnengekomen bij de gemeente. Het CDA heeft het 

college opgeroepen om ook de andere bedrijven te 

vragen om goed te controleren of alles wel klopt. Ook 

de bedrijvenvereniging zal extra aandacht besteden aan 

het bestemmingsplan. 
 
Vragen over verkeersveiligheid 
rond scholen 
 
Vragen over veiligheid in Waarland, 

Tuitjenhorn en Warmenhuizen. 

 

 
 
Na de openbare bijeenkomst over de scholen van 
de CDA Fractie hebben wij schriftelijke vragen 
gesteld over de verkeersveiligheid rond scholen. 
De aanwezigen bij de bijeenkomst gaven aan dat 
er vanuit een aantal scholen verzoeken zijn 
gedaan voor verkeersmaatregelen rond de school.  
 
Bij de nieuwe Hoge Akker in Tuitjenhorn wordt na de 

oplevering van de school nog gewerkt aan de 

verkeersveiligheid rond de school. In Warmenhuizen is 

er gevraagd om een veilige oversteekplaats bij De 

Doorbraak. Toegezegd is dat daar maatregelen 

genomen zullen worden.  

 

Bij de Sint Jan in Waarland is het vele verkeer een 

steeds groter probleem. De school is al een paar jaar 

bezig met de gemeente om te komen tot een oplossing. 

Binnenkort zullen zij een nieuwe aanvraag doen om aan 

de Hoebelaan nieuwe parkeerplaatsen in te richtten en 

eenrichtingsverkeer in te stellen. Het CDA steunt deze 

plannen. 

 

 

 

 
 



 

 

Een oplossing 
voor Nickerson-
Zwaan 
 
Burgemeester 
maakt toezegging 

waar 
  
De eerste raadsvergadering, die burgemeester 
Vermeer meemaakte, was die waar het misging 
met Nickerson-Zwaan. De burgemeester heeft 
toen toegezegd, dat hij er alles aan zou doen om 
een oplossing te vinden voor Nickerson-Zwaan. 
Die toezegging heeft de burgemeester 
waargemaakt. 
 
Het CDA heeft zich veel zorgen gemaakt over het 

mogelijke verlies van werkgelegenheid door een 

mogelijk vertrek. Ook de betrouwbaarheid van de 

overheid en financiële risico’s speelden een rol. Als 

alles, zoals het nu lijkt, goed uit zal pakken, zijn de 

kosten voor de gemeente beperkt. Het belangrijkste is, 

dat een prachtbedrijf in de belangrijke 

zaadveredelingsector voor onze gemeente behouden 

blijft. 

 

De oplossing, die de burgemeester presenteert, gaat 

om een kavelruil met gronden van het melkveebedrijf 

van de familie Strijbis. De familie Strijbis verkoopt 

gronden aan de gemeente, die de grond weer 

doorverkoopt aan Nickerson-Zwaan en Kramer 

Vastgoed (van Vezet). De grond van Nickerson-Zwaan 

aan de Moorsmeer wordt overgedaan aan de maatschap 

Ruijter.  

 

De raad heeft ingestemd met deze oplossing. 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

Fractievoorzitters geven zichzelf 
een cadeautje 

 
IPads voor de laatste 10 maanden, dat 

Harenkarspel bestaat 
 
 
Veel raadsleden in Schagen hebben een IPad en 
de gemeenteraad van Zijpe werkt zonder papier 
en heeft dus allemaal IPads. Dat was de 
aanleiding voor Marius Kant van HIB om voor te 
stellen, dat alle fractievoorzitters in Harenkarspel 
ook een IPad zouden moeten krijgen. 
 
In de presidiumvergadering, waar alle fractievoorzitters 

en de burgemeester aanwezig zijn, werd dit voorstel 

gedaan. De VVD, PvdA en Algemeen Belang ’89 konden 

zich vinden in dit voorstel, waardoor een meerderheid 

is. De fractievoorzitters van Harenkarspel krijgen een 

IPad van de gemeente. Wel moeten zij deze weer 

teruggeven, als ze niet terugkomen in de raad na de 

fusie. 

 

Het CDA is tegen het verstrekken van IPads aan de 

fractievoorzitters. Niet alleen is het een slecht signaal 

om in tijden van crisis dure gadgets te kopen voor de 

laatste 8 raadsvergaderingen. Ook is er voor gekozen 

om IPads te verstrekken zonder verder doel. 

Harenkarspel stapt niet over op papierloos vergaderen 

en de meeste fractievoorzitters hebben nog een labtop, 

die in 2006 is verstrekt voor het raadswerk. 

 

Kortom, als de fractievoorzitters een IPad willen, dan 

kopen ze die zelf maar, daar hoeft geen belastinggeld 

voor te worden uitgegevens. CDA Fractievoorzitter Jelle 

Beemsterboer zal de IPad weigeren. 

 

 

 



Raadslid worden in de nieuwe 
gemeente Schagen? 
 
Nu is het moment. 

 

 
 
Op 1 januari 2013 worden de gemeente 
Harenkarspel, Schagen en Zijpe samengevoegd 
tot de nieuwe gemeente Schagen. In november 
2012 zijn de verkiezingen. Alle politieke partijen 
zijn op dit moment druk bezig met het opstellen 
van verkiezingsprogramma’s van de nieuwe 
gemeente en de kandidatenlijsten worden de 
komende maanden vastgesteld. Voor inwoners 
van de drie gemeenten, die interesse hebben om 
raadslid te worden, is dit dus hét moment. 
 
Daarom doen de fractievoorzitters, Jelle Beemsterboer, 

Co Wiskerke en Hans Klaver, de oproep aan mensen, 

die geïnteresseerd zijn in politiek en overwegen om 

raadslid te worden, om zich juist nu tot de politieke 

partij van hun keuze te wenden en zich in te zetten 

voor de gemeenschap. Jelle Beemsterboer is 27 jaar en 

sinds 2006 raadslid en nu fractievoorzitter van het CDA 

in Harenkarspel. “Het raadswerk is erg interessant en je 

kunt echt iets betekenen voor de mensen in de 

gemeente.”  

 

Voor de nieuwe gemeente is het erg belangrijk dat er 

naast de mensen, die nu politiek actief zijn, ook weer 

nieuwe mensen actief worden. Zo zorgen wij er samen 

voor, dat er weer nieuwe ideeën naar voren komen en 

dat de politiek een afspiegeling blijft van de inwoners.  

 

De gemeenteraad is eindverantwoordelijk voor bijna 

alles, dat de gemeente doet. De raadsleden 

vertegenwoordigen de mening van alle inwoners. Het is 

belangrijk, dat daar veel verschillende mensen zitten, 

zodat alle inwoners zich vertegenwoordigd kunnen 

voelen. Voor de gemeenteraad is het belangrijk dat er 

mensen van alle leeftijden deelnemen. Dus wordt er 

ook gezocht naar mensen, die het raadswerk naast hun 

opleiding of werk willen doen.  



 

Het raadswerk kost ongeveer 12 tot 16 uur per week. 

Over het algemeen zal dat ongeveer gaan om twee tot 

drie avonden per week en de voorbereiding daarvan. 

Daar staat een vergoeding tegenover, waardoor het 

raadswerk ook een interessante deeltijd baan kan zijn. 

Inwoners van Harenkarspel, Schagen of Zijpe, die 

interesse hebben in het raadswerk, kunnen via internet 

contact opnemen met de politieke partij van hun keuze. 

 
  
  
Hartelijk bedankt voor het lezen van deze nieuwsbrief! 

 
Wilt u gebruik maken van de inhoud van deze nieuwsbrief voor eigen berichtgeving, neem dan contact op met 
Jelle Beemsterboer (06-47 268 260) 
 

Afmelden voor deze nieuwsbrief: stuur een e-mail naar jellebeemsterboer@hotmail.com o.v.v. afmelden 
nieuwsbrief 

 

 
 
 


